



Procès-verbal de la Municipalité de Litchfield

Minutes of an ordinary meeting of the Litchfield municipal council for the month of November, held on Tuesday November 12th, 2013 at the usual hour and place.

N° de résolution
ou annotation

Present: Mayor Colleen Larivière and **Councillors:** Emile Morin, Ken O'Leary, Denis Dubeau, Joe Belanger, Donny Graveline and Terry Racine.

Also present: Robert Smith Leadhand, René Barrette, Pierre Barrette, Gilles Boisseau and Doug Corrigan Building Inspector.

Agenda

2013-11-165 Moved by Ken O'Leary to adopt the agenda as modified.
« Carried »

Minutes

2013-11-166 Moved by Joe Belanger to adopt the minutes of the ordinary meeting held on Tuesday November 12th, 2013.
«Carried»

Modification of signatures on the Litchfield municipal bank account

2013-11-167 Moved by Emile Morin to modify the names on the municipal bank as follows: Remove Michael McCrank and Randy Sloan and add the name of the new Mayor Colleen Larivière, Councillor Denis Dubeau and Jacqueline Brisebois Secretary-Treasurer.
«Carried»

Mr. René Barrette, Mr. Pierre Barrette and Mr. Gilles Boisseau are present concerning septic systems for trailers and civic numbers.

House Tractor for Winter months

2013-11-168 Moved by Emile Morin to house the tractor at Mickey Creek Golf Club for the winter season 2013-2014 at \$150.00 per month.
«Carried»

Transfer funds from garage maintenance account to the gravel account

2013-11-169 Moved by Denis Dubeau to transfert \$3,000. from the garage maintenance account to the gravel account.
«Carried»

Committees

2013-11-170 Moved by Emile Morin to accept the following committees:

Building:	Denis Dubeau and Joe Belanger
Finance:	Ken O'Leary and Terry Racine
Fire Dept.:	Joe Belanger and Donny Graveline
Human resources:	Ken O'Leary and Denis Dubeau
Maintenance:	Denis Dubeau and Emile Morin
Roads:	Emile Morin and Terry Racine
Transfer site:	Donny Graveline and Emile Morin

«Carried»

Subdivision Plan – creation of Lot 5 367 894 and 5 367 895

2013-11-171 Moved by Emile Morin to approve the Subdivision Plan which creates Lots 5 367 894 and 5 367 895, submitted by Michel Fortin Land-Surveyor, at the request of Justin Presley.
«Carried»



N° de résolution
ou annotation

Procès-verbal de la Municipalité de Litchfield

Meeting of November 12th, 2013 (continued)

A public consultation meeting will be held on November 25th, 2013 at 6:00 p.m. at the Lions Hall, 6 Borden Street, Campbell's Bay to present Draft By-Law on «Beachburg Subdivision» as a heritage site. The Urbanist committee, Ken O'Leary, Alysson Belanger and Kerrie Hearty will also be present.

NOTICE OF MOTION

Notice of Motion is given by Emile Morin that at a future meeting By-Law number 2013-002 Schedule for holding Ordinary Meetings will be amended and state that if a Monday is a holiday, the ordinary meeting will be held on a Tuesday.

NOTICE OF MOTION

Notice of Motion is given by Joe Belanger that at a future meeting By-Law number 2013-001 Council Remuneration will be amended.

Note: Send a letter to the M.T.Q. requesting information on Stevenson Road bridge and on the Bank Road bridge.

Payment of bills

2013-11-172 Moved by Emile Morin that bills amounting to \$53,901.79 are approved for payment.

«Carried»

Closing

2013-11-173 Moved by Joe Belanger to close the meeting at 9:00 p.m.

Certificate of funds available to pay the bills for the month of November 2013

I, the undersigned, Jacqueline Brisebois Director General/Secretary-Treasurer certify by the present that there are funds available to pay the expenses for the month of November 2013, in the amount of \$53,901.79



N° de résolution
ou annotation

Procès-verbal de la Municipalité de Litchfield

Procès-verbal de l'assemblée ordinaire du conseil municipal de Litchfield pour le mois de novembre, tenue mardi le 12 novembre, 2013 à l'heure et l'endroit habituels.

Présents : la mairesse Colleen Larivière et les conseillers : Emile Morin, Ken O'Leary, Denis Dubeau, Joe Belanger, Donny Graveline et Terry Racine.

Présents aussi: Robert Smith contremaître, René Barrette, Pierre Barrette, Gilles Boisseau et Doug Corrigan inspecteur en bâtiments.

Ordre du jour

2013-11-165

Proposé par Ken O'Leary d'adopter l'ordre du jour tel que modifié.

«Adoptée»

Procès-verbal

2013-11-166

Proposé par Joe Belanger d'adopter le procès-verbal de l'assemblée ordinaire tenue mercredi le 2 octobre, 2013.

«Adoptée»

Modification des signataires sur le compte de banque de la Municipalité de Litchfield

2013-11-167

Proposé par Emile Morin de modifier les signataires sur le compte de banque de la Municipalité de Litchfield tel que suivant : Supprimer les noms de Michael McCrank et Randy Sloan et ajouter le nom de la nouvelle mairesse Colleen Larivière, et le conseiller Denis Dubeau et Jacqueline Brisebois secrétaire-trésorière.

«Adoptée»

M. Pierre Barrette, M. Pierre Barrette et M. Gilles Boisseau sont présents concernant de l'information sur les fosses septiques pour les roulottes et les numéros civiques.

Location d'espace pour le tracteur durant les mois d'hiver

2013-11-168

Proposé par Emile Morin de louer un espace chez Mickey Creek Club de Golfe au montant de \$150.00 par mois pour la saison d'hiver 2013-2014.

«Adoptée»

Transfert de fonds du compte de l'entretien du garage au compte de gravier

2013-11-169

Proposé par Denis Dubeau de transférer un montant de 3 000,00\$ du compte de l'entretien du garage au compte de gravier.

« Adoptée »

Les Comités

2013-11-170

Proposé par Emile Morin d'accepter les comités suivants :

Bâtisse :	Denis Dubeau et Joe Belanger
Finance :	Ken O'Leary et Terry Racine
Dept. d'incendie:	Joe Belanger et Donny Graveline
Ressources humaines :	Ken O'Leary et Denis Dubeau
Entretien :	Denis Dubeau et Emile Morin
Chemins :	Emile Morin et Terry Racine
Site de transfert :	Donny Graveline et Emile Morin

«Adoptée»

Plan de Subdivision – création des lots 5 367 894 et 5 367 895

2013-11-171

Proposé par Emile Morin d'approuver le Plan de Subdivision créant les lots 5 367 894 et 5 367 895, soumis par Michel Fortin Arpenteur-Géomètre, à la demande de Justin Presley.

«Adoptée»



N° de résolution
ou annotation

Procès-verbal de la Municipalité de Litchfield

(suite) Procès-verbal du 12 novembre, 2013

Une consultation publique sera tenue le 25 novembre, 2013 à 18h à la salle des Lions, au 6 rue Borden à Campbell's Bay, afin de présenter le projet de règlement, intitulé «Subdivision Beachburg», comme un site patrimoine. Le comité d'urbanist, Ken O'Leary, Alysson Belanger et Kerrie Hearty seront présents aussi.

AVIS DE MOTION

Un avis de motion est donné par Emile Morin que le règlement sur l'horaire des réunions ordinaires portant le numéro 2013-002 sera modifié et ajouté, si la soirée pour la réunion ordinaire tombe sur un lundi de congé, la réunion sera reportée au mardi. Ledit règlement sera modifié à une réunion ultérieure.

AVIS DE MOTION

Un avis de motion est donné par Joe Belanger que le règlement sur la rémunération des élus portant le numéro 2013-001, sera modifié à une réunion ultérieure.

Note : Envoyer une lettre au M.T.Q. pour obtenir de l'information sur l'état des ponts sur le chemin Stevenson et le Chemin Bank.

Paiement des factures

2013-11-172 Proposé par Emile Morin que les factures au montant de 53 901,79 soient approuvées pour paiement.

«Adoptée»

Levée de la réunion

2013-11-173 Proposé par Joe Belanger que la réunion soit levée à 21h.

«Adoptée»

Certificat des fonds disponibles pour payer les factures du mois de novembre, 2013

Je, soussignée, Jacqueline Brisebois Directrice Générale/Secrétaire-Trésorière certifie par la présente qu'il y a des fonds disponibles pour payer les dépenses au montant de 53 901,79\$ pour le mois de novembre, 2013.